
Ajuntament de Ripollet                                      Acta Sessión núm. 1/07, de 25 de gener.                        1       

 
 
 
A la Casa Consistorial de la Vila de Ripollet, el dia 25 de gener de 2007, essent les 
19.30 hores, es constitueix la Corporació Municipal en Ple, per tal de celebrar sessió 
pública ordinària, amb l’assistència de les persones que a continuació s’indiquen, 
prèviament convocades a l’efecte: 
 
President: L’Il·lm. Sr. Juan  PARRALEJO ARAGONESES, Alcalde President.  
 
Regidors/es, senyors/es: 
Pel grup municipal del PSC-PM: 
- Rosa M MARTÍN ARJONA,  
- Manuel MUÑOZ GÓMEZ,  
- Inmaculada VIERA HERNÁNDEZ,  
- Rosa ESPÀRRACH VILALTA,  
- Alberto CASTRO BELMONTE,  
- Fernando TORNEL LLOREDA  
- i Maria Isabel ALFONSO DÍAZ. 
 
Pel grup municipal del CpR-AM:  
- Jacint PADRÓ RIGAT,  
- Pilar CASTILLEJO MEDINA, 
- Antoni PIJUAN BADIA,  
- i José Luis MUÑOZ MORENO. 
 
Pel grup municipal del PP: 
- Pere CALVIÑO CARMONA,  
- Miguel GALLEGO CIFFONE  
- i Francisco JIMÉNEZ GUTIÉRREZ.  
 
Pel grup municipal d’ICV-EPM  
- Malika ZEDJAOUI 
- i Montserrat FIGUERAS GONZÁLEZ 
 
Pel grup municipal de CiU: 
- Francesc X. PEÑARANDO MOREA  
 
Pel grup municipal d’ERC: 
- Ma Lourdes SERRA SUÑÉ. 
 
Pel grup municipal d’EUiA : 
- Modesto OLIVERA MENDOZA 
 
Regidor no adscrit: 
- Josep GABARRA BARNEDA.  
 
Estan assistits per mi, el secretari general, José Antonio HIDALGO DEL BARRIO, que 
dono fe de l’acte; hi és també present la interventora habilitada senyora Teresa 
GORINA ROCA. 
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La Presidència declara oberta la sessió al haver-hi quòrum suficient, per estar presents 
tots els regidors que integren la Corporació i s’adopten els acords següents, per 
unanimitat dels assistents, llevat aquells en els quals expressament s’indiqui la votació 
efectuada i el seu resultat. 
 
 
1. ESBORRANYS ACTES ANTERIORS 
Aprovar els esborranys de les actes núm. 15 i 16/06, corresponents a les sessions dels 
dies 30 de novembre i 21 de desembre.- 
 

- - - - 
 
L’aprovació es produeix després d’haver manifestat el senyor Calviño que no 
recolzarien o aprovarien l’acta per considerar que es transcriuen literalment les 
intervencions de l’equip de govern, mentre que les del grup popular estan molt 
resumides. 
 
En relació amb aquesta intervenció i prèvia concessió de la paraula per part de la 
presidència, jo el secretari preciso que aquesta deu ser una apreciació personal del Sr. 
Calviño, al qual invito a comprovar qualsevol dia que això de cap manera es cert i que a 
vegades,  fins i tot, es retallen més les intervencions de l’equip de govern que les de 
l’oposició. Una altra cosa és l’encert que el Sr. Calviño pugui considerar que es té al 
redactar l’extracte de les seves intervencions. 
 
2. DESPATX OFICIAL 
Restar assabentats de: 
 

- La resolució núm. 1038/2006, per la qual es contracta a la senyora Lídia 
Carrasco Valverde com a Auxiliar Administrativa mitjançant contracte laboral 
temporal. 

- L’acord adoptat per la Junta de Govern Local en relació amb la creació i 
delimitació territorial d’una nova Àrea Bàsica de Salut, que comprendrà part 
territorial d’aquest municipi conjuntament amb part del de Cerdanyola del 
Vallès. 

- Dels expedients de modificació de crèdits del Patronat d’Ocupació núms. 
9/2006 i 1/2007, tramitats ambdós per ampliació de crèdits. 

 
3. RECONEIXEMENT PÚBLIC SR. JOAN ABAD 
Vistes les diverses peticions presentades en aquesta Corporació demanant un 
reconeixement públic de la tasca realitzada pel senyor Joan Antoni Abad Soler, dins 
dels àmbits culturals, esportius i cívics, a proposta de la Junta de Portaveus s’acorda 
nomenar com a “Plaça d’en Joan Abad”, l’espai públic situat a l’encreuament del 
carrer Pizarro amb les Rambles de Sant Esteve i Pinetons, per tal que serveixi de 
recordatori de la tasca per ell desenvolupada en aquest municipi. 

 
- - - - 
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Després de que la Presidència donés lectura a la proposta d’acord es produeixen les 
següents intervencions: 
 
Sr. GABARRA.- “Penso que és de justícia reconèixer-li aquest homenatge en Joan 
Abad i reconèixer que si hi haguessin moltes persones a la societat com en Joan, 
segurament la societat seria més justa, més divertida i molt més organitzada. Gràcies.” 
 
Sr. OLIVERA.- “La pena es que lleguemos a este punto, a hacer este tipo de actos 
cuando ya la persona no puede verlo. Pienso que se le tenía que haber hecho algo antes, 
porque ha sido una persona que dentro del pueblo ha hecho muchas cosas que todos 
realmente lo reconocemos y me da, un poco de pena la cosa, porque si vemos el 
siguiente punto, el otro Juan sí que lo va a poder ver y él no. Por lo tanto ahí queda.” 
 
Sra. SERRA.- “Bona tarda. Donarem suport a aquesta iniciativa per tal de reconèixer la 
tasca duta a terme per en Joan Abad al nostre municipi. Seria molt llarg explicar tot el 
que va fer en Joan, és de sobres conegut per tothom, sempre va estar treballant i 
col·laborant per a qualsevol entitat que li ho demanés, no va tenir un no, mai, per a 
ningú. Amic Joan, tot i que aquesta Plaça dugui el teu nom, la teva presència està i 
estarà sempre a qualsevol recó del nostre municipi. Gràcies.” 
 
Sr. PEÑARANDO.- “Bona tarda. Jo crec que sempre tots parlem orgullosos del món 
associatiu, del món cultural, del moviment que hi ha a nivell d’organitzacions, d’entitats 
a nivell del nostre poble i tots coincidim, segur que tot coincidim, i segur que tots ho 
farem amb les paraules i per això ja han vingut a la Junta de Portaveus, per això hi ha 
vingut també del món associatiu del nostre municipi. El Joan Abad segur que no és 
l’únic representant d’aquest món associatiu, però tots coincidim que és un dels seus 
màxims exponents, en quan a persona, que ha tirat endavant nombrosos projectes i que 
ha participat en molts dels àmbits de la nostra vila, com ja queda reflectit en la pròpia 
proposta, en àmbits culturals, esportius, cívics. En definitiva, ha estat una persona que 
tots coneixem el que ha estat la seva aportació.” 
 
Sra. ZEDJAOUI: “Bona tarda. Hace un año, exactamente recuerdo el 21 de enero del 
2006, el Club de patinaje de Ripollet organizó un festival en homenaje a la figura y a lo 
que representaba Joan Abad y entonces recuerdo que tuve la suerte, también el honor, 
de colaborar directamente con él y de decir que el recuerdo que nos queda de Joan es 
que tenía la virtud de transmitir ilusión y, sobre todo, su inmensa pasión por nuestro 
municipio, por Ripollet. Personas como Joan son aquellas personas que ayudan a 
construir, a hacer “poble”. El acuerdo de hoy, como se ha dicho, se toma a petición de 
una larga lista de entidades del municipio, entidades culturales, cívicas, vecinales, con el 
deseo de agradecer a Joan su labor y su entrega. Desde aquí, por supuesto, todo nuestro 
reconocimiento y agradecimiento a su persona y a aquellos valores que representa: 
tolerancia, solidaridad, cultura y paz.” 
 
Sr. CALVIÑO: “Evidentment que votarem a favor. L’altre dia parlava amb la filla d’en 
Joan, d’en Joan Abad, i comentàvem que feia molt de temps que no es feia un 
homenatge amb tanta gent, però no només la gran quantitat de gent que va anar al seu 
homenatge, sinó que érem de tots tipus, associacions culturals, esportives, totes les 
associacions de veïns i que, davant d’una persona, en aquest cas d’en Joan, hi hagi tant 
consens, és per una raó, que ho vam comentar l’altre dia: sempre posava els interessos 
de Ripollet per davant, era igual el color, si era verd, vermell o groc, el primer era 
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ajudar al poble per a fer un Ripollet millor. Només puc dir, ara que en Joan ens escolta 
des del cel, gràcies. Moltes gràcies per tot el teu treball i esforç durant tots aquests anys, 
un treball teu que ha servit per a fer un Ripollet millor. Gràcies.” 
 
Sr. PADRÓ: “Bona nit a tothom. La vàlua d’en Joan Abad és indiscutible tal, i com ja 
ve al Ple, aquesta proposta, que ve recolzada per tots els grups municipals. Només 
agrair, de manera pública, la tasca portada per en Joan a favor de Ripollet i que serveixi 
com a un homenatge, com a un honorament a aquesta tasca que ha fet ell, aquest petit 
homenatge que podem fer al posar en una plaça el seu nom. Quan, des de l’Ajuntament 
o quan des d’aquest Ple, posem el nom d’una persona a un carrer, a una instal·lació, o a 
una plaça, no només estem honorant a aquest ciutadà sinó que volem exaltar els seus 
valors d’una manera pedagògica davant dels ciutadans perquè, d’alguna manera, emulin 
els seus valors, les seves virtuts. En Joan va promocionar l’esport, l’associacionisme, les 
activitats culturals i, com ja han dit altres antecessors meus en la paraula, això és 
simplement un símbol de la pau, l’esport ja era un símbol de la pau a l’antiga Grècia i 
ho segueix siguent ara, la cultura i la germanor. Nosaltres, evidentment, recolzar, hem 
recolzat des del primer moment aquest nomenament i, a més a més, tenim en compte tot 
l’aval que ha vingut de fora del que és l’àmbit de l’Ajuntament, que han sigut les 
entitats i el moviment cívic. Dit això, nosaltres només lamentem una cosa i és que el 
nom d’en Joan Abad estigui al costat d’un carrer que es diu Pizarro, que està honorant a 
un genocide que, posar aquest nom a Perú, a El Salvador, a Centre Amèrica, és com 
aquí, en un carrer, doncs posar-li Hitler. Demanem per una vegada més que 
l’Ajuntament creï una Comissió que depuri aquests noms que, ja ho sé que la gent no li 
vol dir res el nom Pizarro, però són noms que signifiquen exaltar uns valors d’extermini, 
uns valors de genocidi que, a l’any 2007 que estem, no podem tolerar; i ho demano 
perquè en futures ocasions que haguem de dotar amb una plaça, amb un carrer, un nom, 
hauríem de pensar-nos molt bé quins valors estem exaltant i quins valors volem 
condemnar, i al 2007 aquests valors de gent genocida no els podem seguir exaltant. 
Moltes gràcies.” 
 
Sr. PARRALEJO: “En primer lloc, vull agrair la presència de la família de Joan Abad, 
de la seva esposa, del seu fill, de la seva filla, i aprofito també per a agrair la presència 
del pare de Joan Creus, el Jaume Creus i també del President del Club de Bàsquet 
Ripollet, senyor Jaume Mogas. Sigueu benvinguts en aquest Ple, sigueu benvinguts a 
aquesta casa que és casa vostra. 
 
Ja s’han dit moltes coses d’en Joan Abad, i poca cosa més es pot dir. Em va agradar una 
descripció que em va fer fa uns dies la seva filla, la Ma. Àngels, del seu pare. Em deia 
que era un home que basava la vida en una filosofia oriental, molt optimista, d’aquelles 
persones que veuen el got sempre ple i que de les adversitats saben fer virtuts. El Joan 
deia que si et falta una cama, encara et queda una altra, si només tens un ull, encara et 
queda un altre. Efectivament és una manera molt especial de veure la vida, que es 
contagia i que fa que totes les persones que han tingut més o menys relació amb el Joan, 
tinguin un bon record d’ell. Jo vaig tenir el plaer de ser una d’elles. He tingut 
l’oportunitat de xerrar molt amb ell, de compartir les seves il.lusions, els seus projectes. 
Fins fa pocs mesos, quan es prenia el tallat al bar de la cantonada, al costat de casa seva, 
de tant en tant, feia un forat a la meva agenda i anava a passar una estona amb ell i fer-li 
companyia i xerrar. Aquest és el record que jo vull tenir d’el Joan Abad físic, perquè 
dels altres, dels altres records ja, tal i com s’ha dit aquí, ens ha deixat la seva empremta, 
els seus valors de solidaritat, de respecte, de tolerància.  
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Avui aprovem posar el seu nom a un espai públic que, sens dubte, contribuirà a no 
perdre la seva memòria. En nom del meu grup i del meu partit, vull testimoniar 
públicament el nostre agraïment per la seva amistat i anunciar, lògicament, que votarem 
a favor d’aquesta proposta.   
 
Per tant, per unanimitat, queda aprovada la proposta de nomenar plaça de Joan Abad a 
l’espai públic situat en l’encreuament del carrer Pizarro i les rambles de Sant Esteve i 
Pinetons. Moltes gràcies a tots per el vostre vot.” 
 
 
4. RECONEIXEMENT PÚBLIC SR. JOAN CREUS 
Vistes les diverses peticions presentades en aquesta Corporació demanant un 
reconeixement públic de la tasca realitzada pel senyor Joan Creus i Molist, dins de 
l’àmbit esportiu, i concretament de l’esport del bàsquet, amb una dilatada trajectòria 
professional que fins i tot l’ha portat a defensar en moltes ocasions a la selecció 
espanyola, tal i com queda reflectit a la documentació elaborada pel PAME, a proposta 
de la Junta de Portaveus s’acorda donar el nom de “Pavelló Municipal Joan Creus” a 
l’existent al carrer Pizarro núm. 2, per tal que serveixi de reconeixença dels seus mèrits 
esportius. 

- - - - 
 
Llegida la proposta per la Presidència i atorgat un torn de paraules, es produeixen les 
següents intervencions: 
 
Sr. GABARRA: “Com ha dit abans el company Modesto, celebrar que el Govern hagi 
canviat el criteri interpretatiu que tenia fins ara, és a adir, que una persona en vida pugui 
veure un homenatge que se li rendeix. És de justícia també reconèixer el símbols que ha 
representat en Joan Creus, en l’esport, en quan a tenacitat, en quan a esforç personal i 
crec que és de justícia retre-li aquest homenatge i posar el seu nom en el Pavelló. Per 
tant el meu vot serà favorable.” 
 
Sr. OLIVERA: “Sí, a favor.” 
 
Sra. SERRA: “També donarem suport a aquesta iniciativa.” 
 
Sr. PEÑARANDO: “Evidentment aquesta és una proposta que ve conjunta per tots els 
grups i per tant nosaltres també donarem recolzament, però sí que voldríem destacar que 
aquest també és un fet important; és un fet important perquè és un reconeixement a una 
figura indiscutible del que ha estat el bàsquet local, i no tant sols el bàsquet, sinó del que 
és el món esportiu local i sempre és positiu que es facin aquests reconeixements i és 
important que quedi reflectit amb equipaments i molt concretament amb un equipament 
tant lligat al que ha estat la seva carrera. Jo voldria destacar que ha estat una carrera 
plena d’èxits, però sobretot destacar la forma d’aconseguir aquests èxits, amb els valors 
que representen l’esport, la seva tenacitat, la humilitat, la tenacitat, la constància i crec 
que també és bo perquè aquest homenatge que fem avui a en Joan Creus no és tant sols 
a la seva persona, que ho és de forma molt especial i singular, però jo crec que també és 
un reconeixement al que és el bàsquet local en particular i al món de l’esport en general. 
Crec que també és un reconeixement a aquest tipus d’activitats i un reconeixement al 
que ha estat, diguéssim, una trajectòria entranyable, amb moltes singularitats i jo crec 
que admirada per tots els vilatans de Ripollet. Per tant, evidentment estem a favor.” 
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Sra. ZEDJAOUI: “Sí, por supuesto, nuestro voto será afirmativo y aprovecharemos para 
felicitar al Club de Básquet de Ripollet, así como al Joan Creus por su trayectoria, 
primero como jugador de básquet de base y por haber promocionado el deporte y por 
supuesto, por sus éxitos en esta categoría y en esta disciplina. También por la 
proyección que hace de nuestro municipio allá donde viaja. Per molts anys.” 
 
Sr. CALVIÑO: “Què podem dir d’en Joan Creus que no ho hàgim dit abans? Ho ha 
guanyat tot en el bàsquet, a nivell local, a nivell nacional, a nivell internacional, l’últim 
cop en el campionat del món de bàsquet, votarem, evidentment a favor d’aquesta 
proposta que s’ha presentat. No tots els municipis tenen persones tant conegudes. Posar 
el seu nom al Pavelló és un reconeixement a la seva trajectòria professional, però també 
és un reconeixement a la seva persona i a les entitats esportives, en aquest cas el 
Bàsquet Ripollet. Només puc felicitar-lo, felicitar-lo pel campionat del món de bàsquet 
al Japó, que va col.laborar per a aconseguir-lo i esperem que al proper campionat del 
món de bàsquet el guanyem, ja que la selecció de futbol no ens dóna cap alegria, com a 
mínim la de bàsquet sí que ens la dóna. Felicitats, felicitats Joan!.” 
 
Sr. JL MUÑOZ: “Bona nit. La veritat que poques coses més es poden dir d’en Joan 
Creus, aquest ripolletenc magnífic jugador de bàsquet, i de la seva trajectòria 
professional com a jugador a Ripollet, a l’Hospitalet, al Granollers, al Manresa, al 
Barça; i al Manresa conjuntament amb el seu germà, el Jordi, també jugador de bàsquet, 
i que les dades que té en Joan, amb minuts jugats, amb punts assolits, amb 
recuperacions, amb títols de lliga i copa, en el campionat que en dèiem de bàsquetball, 
però també al marge de jugador, com a entrenador. Tot això reforça sobradament allò 
que molts i moltes ripolletencs i ripolletenques comentàvem des de fa un temps al 
carrer. Ja és hora de que institucionalment es reconegui a en Joan Creus i que rebi un 
més que merescut homenatge; perquè a Ripollet li devem aquest homenatge. Ara amb la 
voluntat manifesta del Club Bàsquet Ripollet i també del Club Bàsquet Gassó, el nostre 
Pavelló municipal serà el Pavelló Municipal d’Esports Joan Creus. Esperem que quan 
arribi aquell dia Ripollet esdevingui tota una veritable festa del Bàsquet, un esport que a 
Ripollet té gran tradició, tant a nivell escolar, en l’esport escolar, com a nivell de clubs, i 
ho demostren els més de 75 anys ja, del Club Bàsquet Ripollet i els més de 25 anys 
també del Club Bàsquet Gassó.  
Jo tant sols voldria destacar quatre característiques del Joan. Característiques que sovint 
no es recullen als documents o la gent que fa les bibliografies o les anàlisi o demés, però 
que estan aquí, que formen part de la història del Joan i de la seva vinculació també amb 
el poble de Ripollet. La primera cosa que cal destacar del Joan és la seva dedicació al 
foment de l’esport a Ripollet. A inicis dels anys 80 el Joan fou a Ripollet coordinador de 
les activitats esportives que realitzaven ells i els alumnes de les escoles de Ripollet. La 
segona cosa que cal destacar del Joan, es que va ser o és formador de formadors; la seva 
tasca pedagògica per tant com a mestre de mestres, com a formador de formadors. En 
Joan va formar monitors i futurs entrenadors en les associacions de mares i pares de les 
escoles de Ripollet. Pares i mares que després entrenarien als seus fills i als companys 
d’aquests a les escoles de Ripollet. Una tasca pedagògica que està vinculada a Ripollet 
però la tasca pedagògica que en Juan fa i que continua fent a la generació més jove que 
es dedica a l’esport del bàsquetball. La tercera cosa que cal destacar del Joan és el 
compromís amb el col.lectiu. El seu compromís des de sempre amb l’esport del bàsquet 
i el col.lectiu i el treball en equip, que des de l’esforç i la lluita dia a dia, realitza en  
cadascun dels indrets pels que ha passat i pels que continua passant. I el quart distintitu 
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que volia destacar seria, i que el fan, sobretot, mereixedor d’aquest reconeixement 
institucional, és que en Joan és una persona humil, honesta, bona gent, molt planer, molt 
proper i sobretot, senzilla. Per tant, des del Compromís per Ripollet, endavant el nostre 
Pavelló Joan Creus!.” 
 
Sr. PARRALEJO: “A Joan Creus se li han fet molts homenatges al llarg de la seva 
dilatada carrera com a esportista, entre d’altres, el seu Club, el PAME, l’Ajuntament. 
Però faltava això que avui es proposa per a aprovar, un reconeixement públic que 
perdurarà en el temps, i és per això que trobo molt encertada la proposta del Club de 
Bàsquet Ripollet de posar el nom de Joan Creus al nostre Pavelló Municipal d’Esports, 
un lloc on ell va jugar moltes vegades i que, sens dubte, li portarà molts records. Vull 
agrair expressament al Consell d’Administració del PAME pel seu suport unànime a 
aquesta proposta. La figura de Joan Creus com a esportista i com a persona és 
àmpliament coneguda i reconeguda i, per tant, no cal repassar-la; el que sí és cert és 
l’orgull que tots tenim de saber que Joan Creus és fill del nostre poble, que una persona 
reconeguda nacional i internacionalment es va fer com a jugador, com a estudiant i 
segurament com a persona aquí, a la nostra estimada vila. I és aquest orgull el que ara 
volem expressar d’una manera concreta amb l’aprovació d’aquesta proposta, a la qual el 
meu grup donarà suport. Tots sabem que al Joan li hagués agradat estar aquí aquesta 
tarda, però també sabem les seves ocupacions que li han impedit acompanyar-nos. 
Segurament les properes setmanes tindrem l’ocasió de compartir amb ell aquests 
sentiments. En qualsevol cas estic segur que el seu pare, en Jaume, li transmetrà tot allò 
que s’ha dit aquí aquesta tarda.  
 
Moltes gràcies i també queda aprovada aquesta proposta per unanimitat de tots els grups 
de l’Ajuntament.” 
 
5. APROVACIÓ PLEC CONDICIONS ADJUDICACIÓ QUIOSCOS 
Aprovar, de conformitat amb la proposta formulada per la regidoria de Serveis 
Municipals, els Plecs de condicions particulars administratives, tècniques i 
econòmiques que, conjuntament amb el Plec de condicions generals publicat al BOP de 
data 19 de juliol de 2002, hauran de regir per a la concessió del domini públic 
mitjançant l’adjudicació, explotació i manteniment de quioscos a espais públics del 
municipi de Ripollet: 
 

QUIOSC ACTIVITAT 
Parc de les Moreres Premsa 
Parc Ferran Ferré Premsa 
Parc del Riu Ripoll Bar 
Parc Pinetons  Bar -zona picnic 

 
així com la simultània convocatòria de licitació, mitjançant concurs, procediment obert 
i tramitació ordinària.    - - - -  
 
L’acord s’adopta per 20 vots a favor i 1 abstenció, aquesta del regidor senyor Gabarra, 
després d’haver explicat el seu contingut la regidora delegada, senyora ALFONSO. 
 
El senyor CALVIÑO manifesta que el seu grup votarà afirmativament, per tractar-se 
d’un nou servei per als ciutadans que donarà vida al poble. 
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La senyora CASTILLEJO avança també el vot afirmatiu del seu grup, per estar d’acord 
amb que s’obrin els quioscos i s’ofereixi aquest servei als ciutadans. Recorda també que 
al sector dels Pinetons, els ciutadans demanen la instal.lació de serveis públics, per la 
qual cosa es podria estudiar si aquest Bar pot oferir aquest servei. 
 
6.- ADJUDICACIÓ PARADA I MAGATZEM MERCAT MUNICIPAL 
Adjudicar, en règim de concessió administrativa, fins el 22 de setembre de 2035, els 
següents espais del Mercat Municipal, d'acord amb les condicions previstes al Plec de 
clàusules aprovat pel Ple en data 26/10/2006 i el contingut de les ofertes presentades 
pels adjudicataris: 
 
Concessionari Parada / 

Magatzem 
Activitat Preu 

adjudicació 
Juan BONILLA PARRA y  
Mª Rosa VICENTE GARCIA 

Parada: 78 Dietètica (ampliació 
parada confrontant) 
 

3.100,00 € 
 

Vanessa RUIZ FERNANDEZ Magatzem: 19 Parada 24-25  
Pastisseria i brioxeria 

2.500,00 € 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 20 vots a favor i 1 abstenció, aquesta del regidor senyor Gabarra, 
després d’informar la senyora ALFONSO que únicament s’adjudicava un número de 
parada, degut a l’ampliació de la parada del costat. 
 
7. PRECS I PREGUNTES 
 
El senyor GABARRA es refereix al mercat setmanal dels dimecres, indicant que entre 
els paradistes es troben freqüentment menors, en edat escolar, i demana que, malgrat no 
siguin veïns de la nostra Vila, l’ajuntament controli i faci el que pugui per tal d’evitar 
aquesta situació. 
 
El senyor JIMÉNEZ pregunta en quina situació es troba el servei de transport al Centre 
de Dia, quan es traurà a concurs públic i si és veritat que s’està realitzant a precari. 
 
El senyor CALVIÑO, dirigint-se al senyor Alcalde, li diu: “en el passat Ple vas deixar 
molt clar que la teva gestió la seguiries defensant de la mateixa manera que en aquests 
últims tres anys, utilitzant la paraula quan ningú no et pot respondre. No els val als 
ciutadans de Ripollet que diguis que tens privilegis, ja ho saben. Els veïns, amb els seus 
impostos paguen el teu cotxe oficial i el teu xofer. El problema però és que utilitzes 
malament els teus privilegis i el Reglament, ja que intervens i reobres debats quan ningú 
et pot contestar.” 
A continuació indica que, de la mateixa manera que ja va fer al Ple passat, li proposa un 
debat a la ràdio, entre ells dos, que representen els dos principals projectes de ciutat per 
a Ripollet. 
Davant d’aquestes paraules, el regidor senyor OLIVERA intenta reiteradament fer ús de 
la paraula per a protestar, per considerar que això suposa un menyspreu de la resta de 
grups, comminant-li la Presidència a respectar el torn de paraules. 
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Segueix el senyor CALVIÑO insistint novament en l’oferiment d’un debat públic. 
Recorda a continuació els temes als que ja es va referir en el passat Ple, com per 
exemple les promocions de Ripollet Invest, el cas de Serveis Socials, com es troba el 
procés de maduració de la Policia de barri, el greu problema de la manca d’aparcaments, 
la posada en funcionament del nou hospital al sector de La Redosa, retardat “per culpa 
teva”. Argumentacions totes que no es reprodueixen, per figurar ja a l’acta de la sessió 
anterior. Li indica finalment que si no vol debatre tot això a la ràdio “no m’ho dius a mi 
sinó que ho dius als ciutadans, que esperen alguna cosa més d’un Alcalde, que 
únicament parla quan no se li pot respondre”. 
 
El senyor PIJUAN recorda que fa un mes l’equip de govern va desestimar una proposta  
de control dels enderrocs d’edificis que tinguin amiant, la perillositat del qual és 
coneguda per tothom, amb l’argument de que els serveis tècnics ja realitzaven el 
necessari control. Al Ple passat ja va denunciar un fet no controlat i aquest mes torna a 
denunciar-ne un altre, concretament al Parc Rizal. Tot això demostra que el control no 
és efectiu, per la qual cosa reitera la necessitat de prendre les mesures necessàries per a 
evitar aquests fets. 
 
El senyor PADRÓ indica que s’han instal·lat al casc antic uns fanals de nou disseny, de 
color gris i amb forma d’embut invertit, l’estètica dels quals no agrada a molts veïns. 
Reconeixent que les qüestions estètiques són sempre discutibles, recorda que ells 
sempre són partidaris d’escoltar l’opinió dels veïns. 
Es refereix a continuació a unes obres que es realitzen als carrers Canigó i Escoles, amb 
rases obertes durant dies, i demana que s’expliqui perquè s’han tingut tant de temps 
parades en uns carrers tan freqüentats. 
 
El senyor OLIVERA, després d’indicar que intentarà ser breu, demana que es tallin 
determinades intervencions, perquè per a fer electoralisme més val anar al carrer. Cas 
contrari haurem de venir tots amb una pancarta demanant el vot. Manifesta que des del 
dia en que es va discutir la famosa moció sobre la República, s’estan escoltant en el Ple, 
per part d’algun grup, moltes barbaritats. Si els demés ho accepten ell no, ja que tots els 
que estan aquí és perquè els ha votat el poble i tots mereixen el mateix tracte. En 
conseqüència, si algun grup té qualsevol problema amb el grup de govern, que ho 
resolgui sense desmerèixer a la resta de grups. Acaba indicant que si se segueixen dient 
tantes barbaritats tornarà a absentar-se del Ple, el mateix que va fer el dia que es va 
discutir la moció citada. 
 

- - - - 
 
 
En el torn de resposta a les preguntes formulades es produeixen les següents 
intervencions: 
 
La senyora MARTÍN indica que el senyor Padró té tota la raó del món al queixar-se de 
les obres dels carrers Escoles i Canigó i aclareix que la seva duració ha vingut 
determinada pel fet de que l’obra civil la realitza l’Ajuntament i les instal.lacions dels 
serveis les empreses d’aigua i electricitat, amb les que no ha estat possible arribar a un 
acord per coordinar els treballs. Finalment s’ha pogut signar un protocol amb FECSA 
per a concretar la forma de realitzar aquests tipus d’obres i espera que en uns dies 
estigui tot tapat. 
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La senyora ESPÀRRACH mostra la seva estranyesa per la pregunta formulada pel 
senyor Jiménez, en relació amb el transport al Centre de Dia, que en cap cas es realitza a 
precari, sinó que es fa en òptimes condicions, com en pocs pobles es realitza. Per a 
confirmar tot això es pot parlar amb les famílies afectades. 
 
La senyora ALFONSO es refereix a les faroles del casc antic indicant que ella, que és 
veïna del barri, no ha rebut cap queixa, sinó més aviat felicitacions. Considera que són 
adequades per a la zona i que mesos abans s’havien instal.lat unes de prova, sense 
haver-se rebut cap queixa. 
 
Clou les intervencions el senyor ALCALDE indicant que no vol entrar en els temes 
plantejats pel senyor Calviño, ja que, si vol repassar l’acta de la sessió anterior, podrà 
veure que tots els temes van ser contestats; per consegüent, si no té més temes que 
preguntar, ell si que té altres coses a fer. Malgrat tot vol comentar un parell de coses: 
La primera és que als ciutadans, evidentment, els comentaran tot el que considerin 
necessari, no essent precís que els ho demani. 
Per acabar li indica que ha advertit últimament una cosa que li vol fer notar. A ell no li 
importa que ningú el tutegi. Més aviat li agrada. Malgrat tot, nota una certa manca de 
respecte quan es dirigeix a ell en el Ple, com a persona. Considera, però, que aquesta 
falta de respecte no és a Juan Parralejo, persona, sinó a la Institució, a l’Alcalde. Li vol 
fer notar per si això és una estratègia de partit i demana que, en qualsevol cas, i almenys 
dins d’aquest Ple, es mantinguin les formes.  
 
I no havent-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió a les 20.20 hores de la qual 
s’estén la present acta en el paper oficial destinat a l’efecte, que signa el senyor alcalde 
amb mi, el secretari, que en dono fe. 
 
  L’alcalde,                                              El secretari general, 
 
 
 
 
 
          Juan Parralejo Aragoneses                             José A Hidalgo del Barrio 


